
Protokół  z XVI Sesji Rady Gminy  Brzozie z dnia  25 czerwca  2020r.
XVI  Sesja Rady  Gminy  Brzozie   odbyła  się  w  dniu   25  czerwca   2020r.w   sali   gimnastycznej
budynku  po  gimnazjum  w  Brzoziu.  Początek  obrad  o  godz.  10:00,  zakończenie  o  godz.  12:15.
Obrady    sesji  są  utrwalone  za  pomocą  urządzenia  rejestrującego  obraz  i  dźwięk  (dźwięk    nie
najlepszej  jakości  część  wypowiedzi    zapisana w  niniejszym protokole może być z błędem) .
Na stan   15 radnych   obecnych było 14.
W sesji poza radą  udział wzięli :
1. Wójt  Gminy Brzozie -Pani Danuta Kędziorska - Cieszyńska ,
2.Skarbnik Gminy  Brzozie -Pani  Ewa Piotrowicz,
3.Zastepca Wójta  Ghiny Brzozie -Pan  Tomasz Mażutis,
4.Softysi według listy obecności,
5. Radni powiatowi oraz mieszkańcy  gminy Brzozie według listy obecności,
6. Radca prawny -Pan Dariusz Chyła.
Otwarcia  XVI   Sesji   Rady   Gminy  Brzozie   dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy     witając
wszystkich  obecnych na sesji. Do  otrzymanego porządku obrad  radni nie zgłosili  uwag. Porządek
obrad  przedstawia  się następująco;
1. Otwarcie  sesji  oraz   stwierdzenie  quorum.
2. Przedstawienie  porządku obrad.
3.Przyjęcie  protokołu   z, XV Sesji Rady Gminy  Brzozie  z dnia 30 kwietnia 2020r.
4. Zgłaszanie wniosków   przez radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie   zatwierdzenia sprawozdania  finansowego Gminy Brzozie  wraz ze

sprawozdaniem  z wykonania budżetu  za rok 2019.
6. Przedstawienie raportu  o stanie  Gminy Brzozie   za rok 2019.
7. Debata nad raportem  o stanie Gminy Brzozie   za rok 2019.
8. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy Brzozie   wotum zaufania.
9.Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie  udzielenia absolutorium  Wójtowi

Gminy  Brzozie   zarok2019.
10. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia  Wójtowi Gminy Brzozie   absolutorium  z tytułu

wykonania   budżetu Gminy Brzozie za   rok 2019.
11.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały  Nr XII/80/2019 Rady Gminy Brzozie   w sprawie

uchwalenia  budżetu Gminy Brzozie na rok 2020.
12.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XII/79/2019 Rady Gminy Brzozie  w sprawie

uchwalenia WPF Gminy Brzozie na lata 2020-2028.
13.Podjęcie uchwały w sprawie   emisji  obligacji  oraz  określenia  zasad ich zbywania, nabywania

i wkupu.
14.Podjęcie uchwały w sprawie   nadania  Statutu  Gminnej  Biblioteki   Publicznej  w Brzoziu.
15.Podjęcie uchwały w sprawie   ustalenia  średniej ceny  jednostki  paliwa w Gminie Brzozie  w

roku szkolnym  2020/2021.
16.Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru  metody ustalania opłaty za gospodarowanie    odpadami

komunalnymi i   ustalenia   stawki  tej opłaty.
17.Podjęcie   uchwały w sprawie  ustalenia   wzoru   deklaracji  o wysokości  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami komunalnymi  składanej   przez   właścicieli  nieruchomości,
obowiązującej   na terenie  Gminy  Brzozie.

18.Wolne wnioski i zapytania   radnych.
19.  Wolne wnioski i zapytania  sołtysów  i mieszkańców
20. Zakończenie  obrad XVI Sesji Rady Gminy  Brzozie.
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Ad.pkt  3
Protokół  z XV Sesji Rady Gminy Brzozie z dnia 30 kwietnia  2020r. radni oraz sołtysi  w fomie
papierowej otrzymali w materiałach na sesję.  Zgłoszono  uwagę do otrzymanego  protokołu.
Radny Malinowski  Andrzej - są uwagi  ale nie będę przedstawiał i będę  głosował  przeciw. Radni
w głosowaniu jawnym przyjęli protokół (imienny wykaz głosówania w załączeniu do protokołu).
Ad. pkt 4
Zgłaszanie wniosków   przez  radnych -nie zgłoszono.
Ad. pkt  5
Projekt uchwały w sprawie   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   Gminy Brzozie   wraz ze
sprawozdaniem    z wykonania budżetu   za rok 2019    radni otrzymali w materiałach na sesję. Na
wspólnym    posiedzeniu    komisji  rady  gminy  w  dniu  24  czerwca  2020r.Pani  Skarbnik  Gminy
omówiła    projekt  uchwały  wraz  z  załącznikami.
Projekt uchwały   został w całości odczytany  na sesji. Nie zgłoszono  żapytań.
Radni  w  głosowaniu  jawnym  podjęli  uchwałę  (imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do
protokołu).
Ad. pkt  6
Raport o stanie Gminy Brzozie za rok 2019 radni w fomie papierowej   otrzymali w materiałach na
sesję.  Raport   został    umieszczony  na  stronie    Biuletynu    lnfomacji  Publicznej.  Wójt    Gminy
omówiła   przedst`awiony  raport . Najważniejsze  zagadnienia to:
I liczba mieszkańców,
- polityka senioralna,
- budżet gminy ,
- fundusz sołecki,
- oświata
- działania  inwestycyjne,
- rozwój  turystyki,
- przestępczość,

Szczegółowe  omówienie  raportu     znajduje się na  stronie   urzędu   sesja rady gminy oN-LINE.
Ad. pkt  7
Debata nad   przedstawionym    raportem.  Przewodnicząca  rady  gminy    otworzyła   dyskusję  nad
przedstawionym rapor[em. Obe.cni na sesji  nie zgłosili zapytań , uwag do przedstawionego raportu.
Ad. pkt s
Projekt uchwały w sprawie  udzielenia  Wójtowi Gminy Brzozie  wotum zaufania   radni   otrzymali
w  materiałach  na  sesję.  Projekt  uchwały  został  odczytany  przez  Pana  Zastępcę  Wójta  .    Nie
zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu   jawnym  podjęli  uchwałę (imienny wykaz głosowania w
załączeniu   do protokołu).
Ad. pkt 9
Wniosek Komisji Rewizyjnej   w sprawie   udzielenia      absolutorium wójtowi   Gminy Brzozie za
rok 2019   wraz z opinią    Regionalnej   lzby   Obrachunkowej     radni otrzymali w materiałach na
sesję.   Stanowisko   Komisji Rewizyjnej   przedstawił Przewodniczący Komisji   Rewizyjnej   radny
Leśniewski Kazimierz .
Ad.pkt   10
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy  Brzozie    absolutorium z tytułu wykonania
budżetu   gminy za rok 2019   radni   otrzymali     w materiałach na sesję.  Projekt uchwały     został
odczytany   na   sesji   przez Pana   Zastępcę   Wójta.   Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu
jawnym   podjęli uchwałę ( imienny wykaz głosowania  w załączeniu do protokołu).
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Ad. pkt 11
Projekt uchwały w sprawie  zmiany   uchwały Nr   XII/80/2019  Rady  Gminy Brzozie   w sprawie
uchwalenia  budżetu  Gminy  Brzozie  na  rok  2020    radni  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na
wspólnym  posiedzeniu  komisji  rady  gminy  w  dniu  24  czerwca  2020r.  Pani  Skarbnik  Gminy
przedstawiła i omówiła  projekt  uchwały  wraz  z  załącznikami.  Projekt uchwały został odczytany
na sesji. Nie zgłoszono   zapytań.   Radni w głosowaniu  jawnym  podjęli uchwałę ( imienny wykaz
głosowania w załączeniu do protokołu).
Ad. pkt 12
Projekt uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr XII/79/2019  Rady  Gminy Brzozie   w   sprawie
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzozie na lata 2020-2028    radni otrzymali
w materiałaęh na sesję. Na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 24 czerwca 2020r.
Pani Skarbnik Gminy  przedstawiła i omówiła  projekt uchwały .
Projekt uchwały został odczytany    na sesji.  Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym
podjęli uchwałę( imienny wykaz  głosowania w załączeniu do protokołu).
Ad.pkt   13
Projekt  uchwały  w  sprawie    emisji    obligacji  oraz  określenia  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i
wykupu    radni otrzymali w materiałach na sesję. Na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w
dniu 24 czerwca 2020r.  Pani Skarbnik Gminy  omówiła   projekt uchwały.
Projekt uchwały  został odczytany na sesji. Emisja  obligacji  jest przeznaczona  na sfinansowanie
deficytu budżetu  na  zadania  inwestycyjne   w roku 2020. Nie zgłoszono zapytań.
Radni  w  głosowaniu  jawnym  podjęli  uchwałę  (imiemy  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do
protokołu).
Ad.pkt  14
Projekt uchwały w sprawie    nadania   statutu   Gminnej   Biblioteki   Publicznej   w Brzoziu     radni
otrzymali w materiałach na sesję. Na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 24 czerwca
2020r. Pani Kierownik Oświaty   przedstawiła i omówiła   projekt uchwały.
Projekt  uchwały  został odczytany na sesji.  Nie zgłoszono  zapytań. Radni w głosowaniu jawnym
podjęli uchwałę ( imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).
Ad. pkt 15
Projekt uchwały w sprawie  ustalenia  ceny jednostki   paliwa w Gminie Brzozie  w roku szkolnym
2020/2021    radni     otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na wspólnym   posiedzeniu  komisji   rady
gminy   w dniu 24 czerwca   2020r.   Pani   Kierownik   Oświaty    przedstawiła   i omówiła   projekt
uchwały  wraz  z  załącznikiem .
Projekt  uchwały został odczytany na sesji.  Nie zgłoszono  zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym
podjęli  uchwałę(  imienny  wykaz głosowania   w załączeniu do protokołu).
Ad. pkt 16
Projekt  uchwały  w  sprawie    wyboru  metody    ustalania    opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi i ustalenia  stawki   tej opłaty radni otrzymali  w materiałach  na sesję . Na wspólnym
posiedzeniu  komisji    rady  gminy    w  dniu  24     czerwca  2020r.     Pani    Katarzyna    Sokalska-
Lebiedziewska  przedstawiła   i omówiła  projekt uchwały .
Projekt uchwały     został   odczytany na sesji  .  Zostały     przedstawione   obowiązujące   stawki w
niektórych    gminach   powiatu  brodnickiego,  oraz   gminy  Kurzętnik  i    dwóch    miast polskich  (
Płock, Łódź).
W  dyskusji głos zabrali :
Wójt l stawki   za    odpady komunalne   ulegają    zmianie    nie tylko w naszej  gminie   alejest to
problem   całego kraju.  Są zmiany   między innymi w:
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- ,ustawie o utrzymaniu  porządku i czystości  w gminach, która  określa  poziom  recyklingu

wagowo  co najmniej  -w 50 % ,   w naszej gminie  jest to w  granicach 30 °/o,
-wzrost płacy minimalnej,
- wzrost cen energii,
Stanowisko RIO   jest  jasne gmina nie może przeznaczać środków z  budżetu  na   dofinansowanie

gospodarki  odpadami    i  nie może   zarabiać.    Opłata   za gospodarowanie  odpadami powinna się
zbilansować. W tym rokujuż  dołożyliśmy z budżetu gminy  kwotę 53 tys. zł.
Problemjest w tym, że    za mało osób segreguje   śmieci    na terenie   naszej gminy są   nielegalne
wysypiska śmieci  trzebaje  usunąć   to też  ma wpływ na  stawkę opłaty  są to dodatkowe  koszty .
Radny Piotrowicz  Tomasz -  na komisji już wspomniałem, że osoby o niskich dochodach  powinny
mieć jakieś  zniżki  zajakiś czas   można   wziąć to pod uwagę,
-fimdusz windykacyjny trzeba znaleźć    sposób  na   ściągniecie     zadłużenia     mieszkańcy  mają
wybór  albo segregują płacąc niższe stawki   albo nie segregują    płacąc  stawkę wyższą.
- bioodpady  są  osoby, które we własnym zakresie  mogą to zagospodarować .
Radna zielińska  Małgorzata -bioodpady jeżeli  będzie  kompostownik powinno  płacić  się  mniej.
Radny Malinowski Andrzej -   starszych  ludzi  uczyć , że mają segregować  śmieci ,
- mówi się o łamaniu prawa -   gmina nie powinna dokładać   do śmieci    jak   dołożyła   to zostało
złamane prawo ?
Radny Czepek Przemysław -są gospodarstwa i działki, które mogą  mieć własny   kompostownik...
Wójt -jak  już wspomniałam   problem śmieci   to problem   całego kraju ,  ściągalność   zaległości

pod katem prawnym robimy to co do nas należy.  Panie  radny Piotrowicz  jeżeli    obniżyć  stawkę
tojakiej grupie   a komu  dołożyć?
-  odnośnie    zapytania      radnego    Malinowskiego    na  komisji    wielokrotnie    tłumaczyłam  -  ale
otrzyma Pan odpowiedź na piśmie.
Zmienia się od nowego roku  ustawa o bioodpadach, możemy rozważyć   zgłaszane propozycje.
Radni  w  głosowaniu  jawnym  podjęli  uchwałę  (imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do
protokołu).
Ad. pkt 17
Projekt uchwały w sprawie   ustalenia    wzoru   deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie
odpadami  komunalnymi    składanej  przez  właścicieli    nieruchomości,  obowiązującej    na terenie
Gminy Brzozie   radni    otrzymali w materiałach na sesje.  Na   wspólnym posiedzeniu komiśji rady
gminy  w  dniu  24  czerwca  2020r.    projekt  uchwały  został  omówiony  przez  Panią  Katarzynę
Sokalską - Lebiedziewską .
Projekt uchwały został odczytany na sesji. Nie zgłoszono zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym
podjęli uchwałę ( imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).
Ad. pkt 1 s
Wolne wnioski i zapytania  radnych.
Radny  Piotrowicz  Tomasz  -  pomost  w  Wielkim  Głęboczku jest  dość  wysoki  próg  wejście  na
pomost   i są trudności..
- odnośnie    firmy  odbierającej śmieci -  trzeba  wynieść  pojemniki    do   drogi głównej     jeżeli są
osoby starsze  mają problem z dostarczeniem   śmieci do drogi głównej , nawiązać kontakt z fimą .
Wójt  -pomostteren należy   do wódpolskich ...
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Ad.pkt  19
Wolne wnioski i zapytania softysów  mieszkańców .
Mieszkaniec     sołectwa Jajkowo -Pan Trawicki Roman -na boisku gdzie jest  siłowniajest wiata
gont  jest  zdarty  należy naprawić  problem ten zgłaszany na zebraniu wiejskim -wizerunek wsi ,
-  równiarkę na drogę   na "Jeziorany `',
-budynek   przedszkola    aby   zakończyć  budowę ,  żeby  było bezpiecznie...
I w miesiącu lutym na sesji  zadałem  pytanie   odnośnie  świetlicy w Jajkowie  do dnia dzisiejszego
nie otrzymałem    odpowiedzi,
Mieszkaniec     sołectwa   Zembrze   Pan Błaszkiewicz Bogusław -   mam prośbę do Pani  Wójt   o
niezwłoczne   przekazanie   zaktualizowanego planu zagospodarowania przestrzennego   gminy pod
obrady sesji . Wiele osób  pragnie   przekształcić  przeznaczenie   gruntu.
Odp.  Wójt -   budynek przedszkola   jesteśmy w trakcie   przygotowywania  ... jest   plan   aby   w
przyszłym roku .szkolnym  dzieci  mogły   już  być w nowym budynku  -   kwestia bezpieczeństwa ,
-drogi    mamy  plan  naprawy wszystkich dróg gminnych ,
-wiata -otrzymaliśmy      środki na boisko w Jajkowie przetarg będzie ogłoszony   w przyszłym
tygodniu  i wiata jest  ujęta,
- plan zagospodarowania przestrzennego  jesteśmy w trakcie rozmów   z   planistą    zależy nam na
tym  aby   ściągnąć do nas   przedsiębiorców   długo to trwa   mamy to na uwadze.
Radna wiśniewska lwona -     na komisji rady gminy    zgłaszałam   problem   wiaty,
Radny piotrowicz Tomasz  -   kwestia  folii rolniczych ...
Odp..  Wójt      jako  gmina   złożyliśmy wniosek     otrzymaliśmy  dofinansowanie    jest     wybrana
firina    mamy listę mieszkańców , którzy złożyli  wnioski określili ile  materiału mają    , będziemy
to realizować.
Ad. pkt 20
Po wyczeipaniu porządku obrad  dziękując  wszystkim  za udział w obradach  sesji Przewodnicząca
Rady Gminy  Brzozie  zakończyła  obrady XVI Sesji Rady Gminy.
Protokołowała:
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